
OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN 
TRAJNOSTNI RAZVOJ 
Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 
Telefon: 01/5303 240 
e-pošta:obcina@dol.si 

Številka: 032-0011/2023-33 
Datum: 11.12.2024 

ZAPISNIK 8. REDNE SEJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN TRAJNOSTNI 
RAZVOJ Z DNE 11.12.2024 

PRISOTNI: Janez Grilj (predsednik), Tomaž Pogačar, Janez Kokalj, Marko Bregar 

ODSOTNI: Branko Škarja 

Od 5 (pet) članov odbora so bili na začetku seje dne 11.12.2024 prisotni 4(štirje) člani. Ugotovi 
se sklepčnost. 

Ostali prisotni: Rok Prevc-direktor občinske uprave, Anja Grosar - občinska uprava 

Seja se je pričela ob 17:15 uri, v sejni sobi nekdanje občine, Dol pri Ljubljani 4, Dol pri 
Ljubljani. 

DNEVNI RED: 

1.) Potrditev dnevnega reda 8. redne ~'ooro... t.o.. c~p~o \n ~ooslt("l\ ruo"c3, 
2.) Potrditev zapisnika 7. redne seje,OQbor°' ~o.. <f>~\'llo \~ \~"~~i t~~l 

3.) Proračun občine 2025 - druga obravnava, 

4.) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 2025, 

5.) Vprašanja in pobude članov odbora. 

Stran 1 odf 



» AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 8. REDNE SEJE 

Razprava: 
Razprave ni bilo. 

AD iSKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnostni razvoj potrdi predlagani dnevni red 8. redne_§eje. Od'c:>oro... 
~ <io.caf>Cdarst\to in ~~~i. ~· 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Tomaž Pogačar, Janez Kokalj, 
Marko Bregar). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

» AD 1 Potrditev zapisnika 7. redne seje Odbcco. ~ ~"c '"' -b-~'<'~*'' -~. 

Razprava: 
Razprave ni bilo. 

AD lil SKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnosti razvoj potrdi zapisnik 7. redne seje. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Tomaž Pogačar, Janez Kokalj, 
Marko Bregar). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

» AD 2 Proračun občine 2025 - druga obravnava 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi spremembe med 1. in 2. branjem Proračuna 
za leto 2025. 

Razprava: 

Člani odbora predlagajo, da bi bilo mogoče dobro razmisliti o tem, da se poleg ceste Buvon 
uredi tudi cesta proti Veliki vasi, ki prav tako občino povezuje s sosednjo občino Moravče in 
se veliko uporablja. 

Direktor občinske uprave pove, da se je urejanje ceste Buvon v proračun dodalo zaradi prejetih 
namenskih sredstev s strani države za sanacijo te ceste. Na občini bomo preverili možnosti 
glede sanacije ceste proti Veliki vasi. 

Stran 2 od~ 



Člane odbora zanima s kakšnim namenom se bo zidal prizidek pri POŠ Senožeti? Za namene 
šole, vrtca? 

Direktor občinske uprave pove, da bo ta prostor namenjen tako šoli kot vrtcu v dopoldanskem 
času. V popoldanskem pa ga bodo lahko koristila društva, ki trenutno uporabljajo prostore 
gasilskega doma za izvajanje svojih aktivnosti. 

Člane odbora zanima kakšna je velikost parcele v PC Dolsko v primerjavi s trenutno parcelo 
EKO otoka v Kamnici? Ter če je pri urejanju EKO otoka v PC Dolsko vključena tudi VOKA 
SNAGA? 

Direktor občinske uprave pove, da meri parcela v PC Dolsko, ki jo imamo trenutno v lasti 
1703m2, za EKO otok v Kamnici ne ve točne velikosti parcele lahko pa preveri in sporoči 
naknadno. Pove tudi, da je predlog VOKA SNAGE, da je velikost parcele v PC Dolsko okoli 
2500m2 zaradi lažje manipulacije vozil. VOKA SNAGA je pri načrtovanju vključena, glede na 
zemljišče, ki je na voljo, pove kakšna umestitev je najbolj smiselna. 

Člane odbora zanima kako je z razširitvijo POŠ Dolsko? 

Direktor občinske uprave pove, da imamo zagotovljena sredstva za projektno dokumentacijo 
se pa trenutno aktivn,osti na tem projektu ne odvijajo, saj se ugotavlja, da so generacije otrok 
vedno manjše, tako se postavi vprašanje smotrnosti takšne gradnje. 

AD 2/1 SKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnosti razvoj Je obravnaval Proračun 2025 - druga 
obravnava, odbor ugotavlja, da je Proračun 2025 pripravljen in primeren za obravnavo 
na seji občinskega sveta. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Tomaž Pogačar, Janez Kokalj, 
Marko Bregar). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4(štirje) člani. 

~ AD 3 Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 
2025 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Dol pri Ljubljani za leto 2025. 

Razprava: 

Stran 3 odf 



Razprave ni bilo. 

AD 3/1 SKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnosti razvoj je obravnaval Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 2025, odbor ugotavlja, da je Načrt 
ravnanja s stvarnim premoženjem pripravljen in primeren za obravnavo na seji 
občinskega sveta. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Tomaž Pogačar, Janez Kokalj, 
Marko Bregar). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4(štirje) člani. 

~ AD4Razno 

/ 

Razprava: 

Člane odbora zanima če se bo vzpostavila obvozna cesta pri usadu Vrh? Prebivalci so podali 
pobudo, da bi del tega obvoza sami financirali. Kako pa je z drugo lokacijo, lokacija 4 - usad 
Zagorica? 

Direktor občinske uprave pove, da obvozne ceste Vrh-Zagorica občina zaradi prevelikih 
stroškov in tveganj ne bo vzpostavila. Za usad Zagorica se še čaka na odgovor s strani države, 
sam izbor izvajalca je bil že izveden in je objavljen na portalu. 

Člane odbora zanima kako dolgo bo še začasni most na glavni cesti čez Kamniško Bistrico? So 
tukaj kakšne novosti? 

Direktor občinske uprave pove, da je z DRSI večkrat "na vezi", obljubili so, da bo zadeva na 
portalu objavljena že oktobra ter da čakajo pozitivno mnenje z VOKA SNAGE, s strani občine 
smo se z VOKA SNAGO dogovorili, da so to mnenje hitro poslali. Ponovno smo jih pozvali, 
da nam sporočijo kakšno je stanje, zakaj zadeva stoji, njihov odgovor še čakamo. 

AD 4/1 SKLEP: 
Sklep pri tej točki ni bil sprejet. 

Seja končana ob 18:10. 


